

Dear Parent/Guardian:

We look forward to having your child back in the school in the new year. As you know, the district has proposed a hybrid learning plan for all schools which will involve two days of in-person learning, one day of remote instruction, and two days of at home independent learning. Students will be assigned to pods of 15 students or fewer to maintain proper social distancing during the school day.

We know that some of our families would prefer not to have their child attend school in-person, so the district is preparing an option for students to learn at home. In order to prepare and plan for the start of school, we need to hear from you by December 7 about whether or not you plan to have your child participate in the hybrid learning model or the learn-at-home model.

The parent/guardian of record should have received a text and an email from the district asking about your learning preferences for your child. Please complete the short form that came with that text or email to let us know how your child will be learning in the fall. Please be aware of the following information when making this choice:

- To ensure schools can plan effectively, please complete this form by Monday, December 7.

This form also asks if you would like to receive ongoing texts from the district. If texting is a preferred method of communication for you, please say yes to this question. If you opt to receive texts from the district, we will be able to text you about scheduling updates, daily symptom screener reminders, and other important updates.

If you did not receive the form or are having difficulty completing it, please contact Principal Moy Davis at [camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu) so that we can assist you.

親愛的家長 / 監護人：

我們期待您的孩子明年回到我們的學校學習，如您所知，學區已為所有學校提出了一項「混合學習計劃」，其中包括兩天的在學校學習，一日的網上指導和兩天的在家自主學習。學生將被安排到15個或更少學生的課室，以在上學期間保持適當的社交距離。有關「混合學習計劃」的更多信息，請參看此處。

我們知道，我們的一些家庭希望秋天不讓他們的孩子往學校上課，而學校正在準備讓學生在家學習的選擇。為了開學做準備和計劃，我們需要在12月7日之前收到您的聲音，以了解您是否計劃讓孩子參加混合學習模式或在家學習模式。

父母 / 監護人將會收到學校電子郵件短信，詢問您們對孩子的學習喜好，請回答這電郵隨附的簡短表格和發回給我們，以使我們知道您的孩子在秋季將如何學習。進行此選擇時，請注意以下信息：

- 為了確保學校能夠有效地進行計劃，請在12月7日（星期一）之前填寫此表格

該表格還會詢問您是否要接收學校的電郵訊息，如果發短信是您的首選交流方式，請對此問題說「是」。如果您選擇接收來自學校的短信，我們將向您發送有關安排的更新，每日症狀提醒和其他重要更新的短信。

如果您沒有收到表格或難以填寫表格，請通過以下電郵方式 [camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu) 與梅綺雯校長聯繫（在電子郵件中，請註明您孩子的名字，父母的電子郵件地址，和聯繫電話，方便講電話的時間），以便我們為您提供幫助。

儘管即將到來的新學年看起來會有所不同，但我們很高興能讓我們的學生（無論是面對面還是在家）與我們一起學習。

校長梅綺雯敬上